
ASSEMBLEA PLATAFORMA CONTRA L’AUTOPISTA ELÈCTRICA 

Data: 24/05/2017 

Lloc: Centre cívic Tarraquet (Tremp) 

Hora: 19h  

Assistència: Josep Feria (Suterranya), Josep (Vall Fosca), Paco (Pobla), Manolo (La 

Clua), Carme (Altron), Núria (Vall Fosca), Quetzal (Vall Fosca), Josep Miñambres 

(Pobla), Josep Ramon (Sant Cerni), Àngel (Torogó), Àngels (Tendrui), Luís (Fígols). 

Ordre del dia: 

1. Recreixement línia elèctrica de Foradada-Pobla 

2. Política d’interconnexió de línies 

3. Accions contra el recreixement de la línia de Foradada-Pobla 

 

Josep Feria va quedar amb els periodistes de TV3 (Eva Peregrí)  per anar a Torogó ; li 

van donar molta pressa... va anar el Josep Feria,  un dilluns a les 17 h , molt urgent, 

demanaven molta gent, van anar 3 persones.... finalment no ha sortit a la tele.  

- Ja s’estan fent treballs de reconeixement de terreny per la zona de Cornudella, 

estan passant cables de fibra òptica, estan per Torogó mirant quines torres cal 

millorar... 

- Al 2009 es van presentar un projecte per manteniment de la línia, i des de la 

plataforma es va demanar un estudi d’impacte ambiental perquè incloïa dues 

comunitats, es va presentar l’estudi d’impacte ambiental al 2013, vam 

presentar al·legacions.. i REE va deixar morir el projecte. Reesa va tornar a 

presentar el projecte al 2014 i és el que ara han contestat declaració d’impacte 

ambiental la Generalitat, però qui hauria de respondre és des de Ministerio de 

Medio Ambiente de Madrid. En el Ministerio de Industria se le ha preguntado y 

allá no se ha presentado nada.  

- Miñambres: recrecimiento es más capacidad de transporte, más capacidad 

pero igual voltage, más potencia. Com una línia que és obsoleta (se suposa que 

ha passat molt de temps i està caducada) la repotenciaran? La temperatura del 

conductor passarà de 50 a 85 º, per la qual cosa s’haurà de tallar més les 

plantes de sota, i es farà recreixements de les pilones, també prop de cases 

aïllades o pobles. Intentem dir que és un nou projecte, però REESA diu que és 

un projecte vell. Ara aquella línia seria il·legal  

- Al 2008 la nova normativa obligaria a canviar els traçats ... per això volen que 

sembli que és la línia antiga per no haver d’acollir-se a la nova normativa.  



- A Torogó (la línia està a 4 metres d’una façana) també volien recrèixer una 

torre al mig del poble, però com que la zona està afectada per un pla urbanístic 

aquella torre no la poden tocar.  

- També tensaran els vanos, perquè els cables vagin més amunt.  

- Es vol fer una festa a Pont de Montanyana o a Aren  

- Es van presentar unes cartes als ajuntaments, ara hauríem de trucar als 

ajuntaments per quedar per una data concreta. 

- Fer cartells informatius: parlar de perill per temperatura, càncer, parlar de que 

la línia està caducada i si recreixen continuaran cobrant subvencions... , parlar 

de la línia general (interconnexions amb Europa, Francia per vendre energia, és 

mentida que farà que el preu de l’energia vagi a baixar.... Estem davant d’una 

trama de construcció de més línies i conductes gasístics amb Europa, una de les 

possibilitats és fer una nova línia per la zona d’Ordesa (túnel de 15 km). 

- Carlos González de Graus divendres anirà a Ainsa a fer una xerrada (hi ha el 

projecte de Escalona –prop de Ainsa- a La Foradada). 

- Potser posar foto de Torogó on es veu la línia prop de les cases 

- Probablement hi haurà l’autorització a la Generalitat de  Catalunya i hem de 

decidir si anirem a contenciós administratiu contra l’autorització . Què fan a 

Aragó? Què fa el ministeri de Indústria?  

- S’està elaborant un crowfunding perquè falten 7000 € per pagar advocats.  

- Hi ha una plataforma de grups de suport frança-espanya. A França es posen 

més forts que aquí.  

- Hi va haver una pregunta al Parlament, i el Conseller d’’indústria i energia va dir 

“que no és d’alta tensió”. L’alcalde de tremp a la Terreta va dir que estava al 

costat dels veïns. Tenim l’abocador més gran de Catalunya i la tenim per 35 

anys més. I aquí venen la brossa d’Andorra.  

- L’alcalde de Tremp va per diputat .... no es mullaran. 

- Qui fa el full informatiu? Carlos farà un full, Àngel  li passa a Núria Núria ho 

pasa a al grup de Marsupilami, on Quetzal haurà introduït a les noves persones 

,li passa a Miñambres per traduir, li passa a Joan per maquetar-ho amb Quetzal  

- Blog “la terreta elèctrica.blogspot” hi ha moltes fotos 

- Àngels busca el telèfon de Enric del Meüll per intentar fer les al·legacions i li 

passa al Josep Feria i a Carme. 

- Josep anirà a ajuntament i consell i a delegada del govern  a demanar hora, i a 

Pobla Miñambres,  i Conca de Dalt Miñambres li diu a Octavi. 

- Ángel va fer un resum per la Mireia Boya i la Núria el pot passar al grup. S’ha de 

llegir, demanar a alcaldes si pagaran el contenciós administratiu, la seva posició 

i dir que allò sortirà en els papers que es repartiran.  

- Potser podem demanar coses com a vocals del Consorci .... hauríem de veure 

quina forma jurídica tenim. Demanem coses amb nif de Muntanya Viva. 

- En el full informatiu posar . 



o Foto de Torogó 

o Explicació de la línia, què és, efectes, dates,.... 

o Posar la resposta de cada alcalde a les preguntes  

 Quina és la vostra posició respecte a la declaració d’impacte 

ambiental al recreixement de la línia La Foradada – La Pobla de 

Segur? 

 Estaríeu d’acord amb que passés una línia d’alta o molt alta 

tensió pel seu municipi?  

 Quants diners posaria el vostre ajuntament per presentar el 

contenciós administratiu?  

 

- Ángel va a enviar document  a Tremosa i demanar reunió amb ell 

- Núria explica que es tractarà el tema del pla energètic europeu a l’escola 

d’estiu de la CUP  

- El director general d’energia és de Vilaller i va ser un dels 6 que va promocionar 

la liberalització del mercat d’energia. 

- Propera reunió: dijous 8 de juny a les 19 h   


